
Zápisnica z Rady školy pri MŠ v Drienici, konaného dňa 13.8.2024 o 16.00 

 

Prítomní: predseda, podpredseda, zástupca za nepedagogických zamestnancov, pani učiteľka, 

zástupca za zriaďovateľa 

Program :  

1. Otvorenie- zasadnutie otvoril pán predseda , ktorý privítal všetkých prítomných. 

2. Zvolila sa zapisovateľka Mgr. Ivana Hétháršiová. 

3. Rada sa zvolala na podnet pani učiteľky Futejovej, ktorá podala výpoveď a chcela 

informovať radu o svojich dôvodoch. Hlavnými dôvodmi boli nezhody s pani 

riaditeľkou, problém s komunikáciou, nedostatočnou informovanosťou zo strany pani 

riaditeľky voči pani učiteľke. Problémy sa podľa slov pani učiteľky začali kopiť od 

septembra minulého školského roka. Pani učiteľka uviedla aj rozdielne metódy 

v pedagogickej praxi u nej a u pani riaditeľky, ktorým sa nedokázala podriadiť. Tejto 

rade predchádzalo aj stretnutie so zriaďovateľom a pani riaditeľkou, ktoré sa 

uskutočnilo 5.8.2024. Pani učiteľka nepocítila podporu zo strany zriaďovateľa, a teda 

výpoveď oficiálne podala. Zriaďovateľ totiž zverejnil oznam o voľnom pracovnom 

mieste na pozíciu učiteľa v MŠ ešte pred stretnutím, z čoho pani učiteľka usúdila, že 

nemá zmysel na svojej pozícii zotrvať. 

4. Diskusia a záver- zástupca zriaďovateľa bude pani riaditeľku informovať o zistených 

skutočnostiach. Na podnet od rodičov sa na najbližšom rodičovskom združení bude 

žiadať dokladovanie financií školského výletu a exkurzie do SB. Pani učiteľka 

poďakovala všetkým prítomným za stretnutie. Pán predseda stretnutie ukončil.  

. 

 

Drienica 13.8.2024 

Zapísala: Mgr. Ivana Hétháršiová 

 


